

檔 號：
保存年限：

國立虎尾科技大學 函

地址：雲林縣虎尾鎮文化路64號
傳 真：05-6339829
聯絡人：謝淑存 (人事室)
電子郵件：vivitan@nfu.edu.tw
連絡方式：05-6315266

受文者：國立暨南國際大學

發文日期：中華民國101年8月16日

發文字號：虎科大人字第10123004630號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：

附件：語言教學中心約聘教學人員徵聘中英文公告.doc (語言教學中心約聘教學人員徵聘中英文公告.doc，共1個電子檔案)

主旨：檢送本校101學年度第2學期語言教學中心約聘教學人員徵聘啟事，惠請協助公告，請 查照。

說明：

- 一、徵聘職務：約聘教學人員2名（講師），資格條件詳如附件。
- 二、收件截止日：101年9月14日。
- 三、相關資訊請至本校網頁參閱 <http://www.nfu.edu.tw>。

正本：全國大專校院

副本：本校各一級單位

101708/20
11:55:28



國立虎尾科技大學語言教學中心【約聘教學人員】徵聘啟事

聘用單位	聘任職稱	名額	應徵資格		
			學歷	條件、專長	應備申請資料
語言教學中心	講師級約聘教學人員	2名	碩士	1.具英語教學等相關科系碩士學位之中、外籍教師各一名。 2.具備教育部教師證書、教學經驗者優先。 3.相關規定請參閱「國立虎尾科技大學約聘教學人員實施要點」。	1.大學以上學位證明書(持國外學歷者,需檢附經認證之學歷證明及出入境資料)及成績單影本。 2.經歷證明如教師證書影本(無則免附)。 3.履歷資料(含通訊地址、電話、出生年月日、學經歷專長、教學研究構想、著作目錄、曾執行之研究計劃或產學計劃,並敘明應徵教師等級,無教師證書時請附最高學位畢業論文)。 4.推薦函2封。 5.身分證證明文件:如身分證正反面或護照影本。
起聘日期	102年2月1日				
聯絡人	方月秋 主任				
聯絡電話	05-6315831				
聯絡電子信箱	ltc@nfu.edu.tw				

備註：

1. 請將應徵資料郵寄一份紙本至語言中心，並將電子檔 e-mail 到 ltc@nfu.edu.tw
2. 有意者請於 101 年 9 月 14 日 前備妥上列之文件寄達聯絡人。(應徵資料恕不退還)
3. 國立虎尾科技大學地址：632 雲林縣虎尾鎮文化路 64 號 語言教學中心

Contract English Lecturer Wanted

Job Announcement: Contract Teacher Positions

I. General description

The Language Teaching Center at National Formosa University in Taiwan offers 2 teaching vacancies, one for a Taiwanese teacher and the other one for an English native speaker. The center invites applicants for a contract teacher position at the Lecture level, beginning February 01, 2013.

II. Requirements for applicants for contract teacher positions

1. Candidates should hold a Master's degree with specializations in language education, computer-assisted language Learning, English for specific purposes, or other related fields (Two-year teaching experience, and a Lecture's Certificate issued by Taiwan's MOE are preferred).
2. Candidates should submit the following materials by regular mail.
 - (1) current curriculum vitae/resume (e-mail address, mailing address, phone number, date of birth, experience and expertise/specialty, teaching and research plan, etc.)
 - (2) photocopies of diploma, master's thesis, and transcript
 - (3) two recommendation letters
 - (4) Photocopy of passport or ID
3. Working hours: 8:00 a.m. ~ 5:00 p.m., Monday to Friday
4. One year contract. Extension of contract depends on school's decision, based on the lecturer's overall performance.
5. Full Details refer to **"Implementing Essentials for Contract Teacher Positions at National Formosa University."**

Deadline: All application materials must be arriving at the following address no later than **September 14, 2012.**

All application materials must be sent to:

Director Fang

Language Teaching Center

National Formosa University

64, Wun-Hua Rd., Huwei Township, Yunlin County 632, Taiwan

For further information please e-mail us at lrc@nfu.edu.tw or yfcang@nfu.edu.tw